

Story Ideas



Edmundston, New Brunswick

Railroad Interpretation Centre

An Interpretation Centre far from the ordinary...

- Meet **Guy**, a lively retiree who dresses as an old-time train engineer, and his lovely wife **Geraldine** who is also as devoted as her husband to this passion they have for railroads and trains.

- They have literally **transformed their house** and property in a year-round attraction.

- What started all this? His hobby of building model trains and layout.

- **1000 square feet of miniature railroad layout.**

New Brunswick's railroad system as perceived through the eyes of a model railroader. Nova Scotia is now the working project.

- An engine shed was added to the property. This building now hosts changing exposition with **artifacts** and other **museum pieces**.

- All installations have been made with **recycled materials**.

-2 500 hundred feet of small scale **rails and bridges** are being installed on **seven acres** of property for the 1 km adult and child-size **wagon circuit**. A 0.7 km circuit is ready for the 2015 season.



Contact

Janice Arseneault
Tourism Coordinator
Edmundston Madawaska Tourism Office
janice@otem.ca
www.tourism Edmundston.com
1-866-737-6766
Direct line: (506) 737-6924



www.facebook.com/tourisme.edmundston



www.twitter.com/visitedmundston

Suggestions d'articles



Tourisme
Edmundston
& région

Edmundston, Nouveau-Brunswick

Du Réel au miniature: Le centre d'interprétation des voies ferrées

Un centre d'interprétation pas comme les autres...

- Venez rencontrer **Guy**, vêtu de son habit d'ingénieur d'époque, accompagné de sa femme **Géraldine** qui est aussi dévouée que son mari à cette passion qu'ils ont pour les trains et les chemins de fer.
- Ce couple a littéralement **transformé leur maison** et leur propriété en une attraction ouverte à l'année.
- Qu'est-ce qui a tout commencé cette folie de train ? C'est le passe-temps favori de Guy, modéliste de train.
- **1000 pieds carrés de chemins de fer miniatures** qui représentent le Nouveau-Brunswick tel que perçu à travers des yeux passionnés de modélistes. La Nouvelle-Écosse est maintenant en construction.
- Un hangar a été aménagé sur la propriété pour accueillir les **artéfacts** et autres **pièces de collection**. Une nouvelle exposition y est organisée chaque année.
- Les installations sont toutes conçues à partir d'éléments **recyclés**.
- 2 500 pieds de **rails et ponts** se font installer sur **7 acres** du terrain. Adultes et enfants pourront embarquer sur un **wagon** et se faire conduire sur environ **1 km de circuit**. 0.7 km sont prêts pour la saison 2015.



Contact

Janice Arseneault
Coordonnatrice du tourisme
Office du tourisme Edmundston
Madawaska
janice@otem.ca
www.tourism Edmundston.com
1-866-737-6766



www.facebook.com/tourisme.edmundston



www.twitter.com/visitedmundston